

Senior Parliamentary Secretary for Finance & Education, Mr Shawn Huang Wei Zhong

We cordially invite you, your family members, and friends to join us

May everything be smooth in many years to come, may everyone happily celebrate Chinese New Year and all families and schools come and write calligraphy during this Spring Festival HuiChun.

2025 - The 42nd National HuiChun Calligraphy Gathering

- We are the pioneer of the local HuiChun. We have a history of 43 years since 1983. This is 4 years earlier than the "Spring at the Riverside".
- The Gathering is scheduled on 5th January 2025 (Sunday), from 9.00 a.m. to 3.00 p.m. at the Singapore Calligraphy Centre (48 Waterloo Street, Singapore 187952, Tel: 6337 7753) at front and back courtyard and the Hall, to welcome the year of "Golden Snake".
- **The main event is from 9.30 a.m. to 11.30a.m.**
- Admission is free for all to visit the "Golden Snake's Spring Couplets" exhibition which is concurrently open on the same day until January 8th, 2025 (Wednesday)
- For the HuiChun:
 - It is every 15 mins per session with a total of 40 tables for writing.
 - We are anticipating around 1000 participants, regardless of nationalities, ages, and races to join us. All teachers, students, and companies are welcomed as well.
 - **It is best for the entire family, department, class, and organization to join us.** For instance,
 1. For a family with 3 generations, each can write a Chinese word (one word like family or Spring).
 2. For married couples, one can write the 2 Chinese words for "harmony" and the other can write the 2 Chinese words for "prosperity". Or each can write 2 Chinese words of the Chinese idiom for "May everything is smooth flowing".
 3. Physics Society of Chung Cheng High School can find 4 persons to write one piece with Chinese 4-worded idioms individually (like "love others like yourself", "be persevered".)
 4. For a group of 3 seniors, one can write the Chinese word for "blessings", the other can write the Chinese word for "wealth" and the last can write the Chinese word for "longevity".
 5. As next year is the year for Golden Snake, you can write the idioms related to this prosperous year, like "the bursting of auspicious Snake years", "Great prosperity of Sanke" , "Good luck and bountiful harvest and promising omen of the Snake" etc.
- As the organizer, we will provide ink, red square rice paper, and ink stone. Please bring your own writing brush.
- This HuiChun Gathering is scheduled to be held before the Chinese New Year so that the participants can bring home the Spring couplets and paste them on their front doors or walls to add on the Chinese New Year festivity.
- **Pre-registered participants shall be given certificates of participation as commemorations.**
- This event is organised by The Chinese Calligraphy Society of Singapore, and jointly sponsored by National Arts Council, and Singapore Arts Federation.

Registration Form

Name: (C) _____ (E): _____

IC No/ Passport No: _____ Gender: Male / Female

Home Address: _____

_____ (Postal Code): _____

Tel: _____ Email: _____

Choice of Timing (**PLEASE CIRCLE**): 9am / 9.30am / 10am / 10.30am / 11am

Signature: _____ Date: _____

Please submit your completed registration form latest by 21st December 2024 (Saturday) in person, by fax, email or post.
 Address: 48 Waterloo Street, Singapore 187952 • Tel: **63377753** • Fax:63377756
 • Email: ccss1968@singnet.com.sg • Website: www.ccss.org.sg

大会主宾：新加坡财政部兼教育部高级政务次长黄伟中先生

诚心约您及您的朋友、家人、儿女、孩子参加

顺顺利利萬萬年，歡歡喜喜贺新年·全家老少齐挥春，全校师生写春联

2025 第 42 届全国挥春大会

1. 全国挥春大会是本地挥春活动的鼻祖，自 1983 年至今已有 43 年的历史，比春到河畔迎新年还早四年举行。
2. 大会订于 2025 年 1 月 5 日（星期日）上午 9 时至下午 3 时，在新加坡书法中心 (48 Waterloo Street, Singapore 187952 Tel: 6337 7753) 前后院及礼堂举行，以迎接乙巳年（金蛇年）。
其中 9 时 30 分至 11 时 30 分为主场。
3. 新加坡书协主办的“第七届新加坡全国春联展”將於上午 10 时 30 分开幕，至 2025 年 1 月 8 日（星期三）下午 4 时结束，欢迎公众阖府光临。
4. 挥春大会以每 15 分钟为一段，40 个挥毫柜台一齐进行，预料将有千人参加。参加者不分国籍、不分老少、不分种族。
5. **参加挥春大会，最好全家或整个部门、整个班级、整个学会前来**，例如①祖孙三人，每人各写一个字：一/家/春②双人成对，一个写“和气”，一个写“生财”；或者一个写“顺顺”一个写“利利”。③中正物理学会可找四个人，每人写一条，每条四个字：爱人爱己/不屈不挠。④三个乐龄人士，一个写福，一个写禄，一个写寿。⑤明年是蛇年，你不妨自己写金蛇报喜/蛇年大兴/金蛇报丰年/蛇年喜气浓/蛇兆丰年等等。
6. 主办当局将提供墨、砚、纸镇、垫布与斗方红纸，参加者只须自备毛笔。
7. 挥春大会特在新年前举行，是为了让挥春者把春联带回家贴在门上、墙上，以增添新年气氛。
8. **于 12 月 21 日（星期六）之前报名者，将获颁参加证书，以兹纪念。**
9. 此大会由新加坡书法家协会主办·国家艺术理事会、新加坡艺术总会联合赞助。

登记表格

姓名：（中文）_____（英文）_____ 性别：（男 / 女）

住家地址：_____ 邮编：_____

电话：_____ 电邮地址：_____

选择挥毫时间（请打圈）：9 时 / 9 时 30 分 / 10 时 / 10 时 30 分 / 11 时

参加者签名：_____ 日期：_____

表格填妥后，请于 2024 年 12 月 21 日（星期六）之前递交、传真、电邮，寄至新加坡书法中心，於 12 月 21 日预先报名者，将获颁参加证书

• 地址：48 Waterloo Street Singapore 187952 • 电话：6337 7753 • 传真：6337 7756 • 电邮地址：ccss1968@singnet.com.sg • 网站：www.ccss.org.sg